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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم با سلام خدمت استاد بزرگوار مصاحبه ای از شما دیدم که در مورد تحصیلات

حوزویتان هم نوشته بود. می خواستم ببینم شما در دوران حوزه فقه هم خوانده اید؟و لزوم آنرا چه

اندازه می دانید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام: فقه و اصولخواندن من در حدّ لمعه و اصول مظفر بوده است ولی برای

یک طلبه فقه و اصول بیش از این ها لازم است. موفق باشید


